
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 13. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 661 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 661:  

”Vil ministeren besvare, hvad ministeren mener om den lange venteliste for indlæg-

gelse på sclerosehospitalerne?” 

 

Svar: 

Det er vigtigt for regeringen, at alle danskere kan føle sig trygge ved, at de kan få den 

hjælp, de har brug for i vores sundhedsvæsen, når de har brug for den. Dette gælder 

også sclerosepatienter. For sclerose er en sygdom, som kan være indgribende i den 

enkeltes hverdag og have stor betydning for den enkeltes livskvalitet. Derfor gør det 

naturligvis indtryk på mig, når sclerosepatienter oplever at skulle vente på at kunne 

blive indlagt og modtage rehabiliterende behandling. 
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